
SPRAWOZDANIE 

Z 

DZIAŁALNOŚCI RADY RODZICÓW 

W ROKU SZKOLNYM 2020/2021 

 

Rada Rodziców w składzie przewodniczący Waldemar Andrzejewski, 

wiceprzewodnicząca Beatę Andrzejewską oraz sekretarz Julia Głuszek, w roku 

szkolnym 2020/2021 w miarę możliwości czasowych oraz mimo ograniczeń 

związanych z pandemią, działała w okresie od 08.09.2020 kiedy to została wybrana, 

do 30.09.2021, i tak: 

1. Rada Rodziców próbowała zorganizować, na początku września 2020r. 

czterodniową wycieczkę „jachtem po Mazurach”. Niestety ze względu na małą 

ilość chętnych wycieczka nie odbyła się. Warto się zastanowić czemu jest tak 

mało chętnych. 

2. Udało się zrealizować pomysł założenia „Księgi Szlachetnych Rodziców”, w 

której wybrani przez nauczycieli rodzice najbardziej angażują się w pomoc w 

ich pracy. Pierwsi najlepsi rodzice z roku szkolnego 2019/2020 zostali już 

wpisani do Księgi. Niebawem będą wpisani rodzice z roku 2020/2021. 

3. Na skutek decyzji Rady Rodziców w sprawie zbiórki i posiadania przez RR 

własnych środków pieniężnych, przeprowadzono procedurę uruchomienia 

konta bakowego dla Rady. Procedura wymagała zmiany Regulaminu RR, 

wybraniu Komisji Rewizyjnej, ustaleniu składek wpłacanych przez rodziców. 

RR musiała wystąpić z wnioskiem do dyrekcji szkoły o potwierdzenie 

działalności RR celem przedłożenia w Banku. Konto zostało uruchomione. 

4. W związku z dniem nauczyciela Rada Rodziców, tak jak w roku poprzednim 

uzgodniła z dyrekcją szkoły sposób uczczenia pracy naszych wspaniałych 

nauczycieli. Propozycją było dofinansowanie zakupu stanowiska 

komputerowego umieszczonego w pokoju nauczycielskim. Do tej pory 

nauczyciele w celu przygotowania lekcji, wydruków materiałów lekcyjnych 

musieli udawać się do sekretariatu, ustawiać się w kolejce do komputera co 

ograniczało im czas przerwy. Posiadanie komputera w pokoju nauczycielskim 

pozwala na jego racjonalne wykorzystanie i zaoszczędzenie czasu 

nauczycielom. 

5. We wrześniu dyrektor szkoły przedłożył Radzie Rodziców do akceptacji 

PROGRAM WCHOWAWCZO-DYDAKTYCZNY W NSP „ŹRÓDŁA” W 

SKIERNIEWICACH. 

6. W październiku kolega Zbigniew Wierzbicki zaproponował założenie w naszej 

szkole drużyny ZHP. Przewodniczący wraz z p. Wierzbickim spotkali się z 

przedstawicielkami Hufca Skierniewice. Z uwagi na wprowadzenie zdalnego 

nauczania oraz po rozmowie z p. Dyrektorem koncepcja ta została odłożona 

na inny czas. Myślę, że teraz można by do tego wrócić. 

7. W związku z pracami remontowymi prowadzonymi przez Urząd Miasta 

przewodniczący zorganizował spotkanie dyrektora szkoły z przedstawicielem 



Prezydenta Skierniewic p. Barbarą Widulińską, którego celem było ustalenie 

reguł prowadzenia prac oraz możliwości zakupu od miasta obiektu, który 

nadawałby się do stworzenia w nim własnej siedziby. Efektem tego spotkania 

były oględziny kilku obiektów na terenie byłej jednostki wojskowej. Sprawa jest 

niezakończona i będzie kontynuowana. 

8. Kolega Waldemar Kiszczak zaproponował aby RR zorganizowała zakup i 

sprzedaż kalendarzy. Sprawa upadła po wprowadzeniu lockdownu. 

9. Przewodniczący zorganizował zbiórkę nakrętek od butelek, z których 

sprzedaży pieniądze będą przeznaczone na działalność RR. Do tej pory 

zebraliśmy już dwa bag-i nakrętek. Czekamy na dalsze efekty. 

10. W miesiącu czerwcu RR zorganizowała czterodniową wycieczkę na Mazury. 

Wycieczka obejmowała zwiedzanie twierdzy w Mamerkach, rejs kabinowymi 

jachtami żaglowymi po jeziorze Mamry, zwiedzanie Twierdzy Boyen, wyprawa 

kajakami po jeziorze Mamry, zwiedzanie Wilczego Szańca – Kwatery Hitlera w 

Gierłoży. Trzeciego dnia było zorganizowane dodatkowo ognisko z 

„kiełbaskami” i strzelanie do tarczy z długiej broni wiatrowej. 

11. Z okazji zakończenia Roku Szkolnego Rada Rodziców przygotowała 

podziękowania w formie dyplomów dla każdego nauczyciela oraz innych 

pracowników szkoły. Do każdego dyplomu został dołączony bon na zakup 

pamiątki w wysokości 100PLN. Przewodniczący wraz z żoną udali się z 

dyplomami na obradującą Radę Pedagogiczną, z wręczeniem dyplomów i 

krótkim podziękowaniem. Przewodniczący rady rodziców wraz z żoną brał 

udział w uroczystościach zakończenia roku szkolnego. 

12. Rodzice zgłosili przewodniczącemu kilka spraw do załatwienia i tak: 

a. Sprawa bezpieczeństwa uczniów w związku z Koronawirusem. 

Przewodniczący udał się do SANEPID-u i rozmawiał z przedstawicielem tej 

instytucji. Pracownik SANEPID-u zapewnił o przestrzeganiu w naszej 

szkole rygorów narzuconych przez prawo i zapewnił, że gdyby wszędzie 

było tak dobrze jak w Szkole Źródła to mieliby dużo mniej pracy. 

b. Jedna z mam zgłosiła sprzeciw co do wysokości składki jaką ma wpłacić 

na konto RR. Twierdziła, że składka 100 zł, którą ma uiścić jest 

niesprawiedliwa ponieważ są dzieci, za których rodzice płacą tylko 20 zł. 

Pani uważała, że w ten sposób będzie płacić właśnie na te dzieci. Nie dało 

się pani wytłumaczyć, że gdyby zrównać te wpłaty to się okaże, że to 

właśnie rodziny wielodzietne będą dofinansowywać dzieci z rodzin gdzie 

jest tylko jedno dziecko. Mamy nie udało się przekonać, wpłaciła składkę 

tylko w wysokości 20 zł. 

c. Jedna z mam zgłosiła nam, że pani od WF-u. źle prowadzi zajęcia przez 

zdalne nauczanie. Przewodniczący poprosił o informacje na ten temat 

dyrektora szkoły i wychowawcę klasy oraz zwrócił się o poradę u 

psychologa spoza szkoły. Niestety gdy ponownie przewodniczący 

kontaktował się z tą mamą, ona stwierdziła, że już jest za późno i właśnie 

wypisuje dziecko ze szkoły. Zgłoszenie w tej sprawie dotarło do 

przewodniczącego zbyt późno i nie zdołał tej sprawy załatwić. Ubolewa 

nad negatywnym załatwieniem tej sprawy. 



d. Jedna z mam zgłosiła problem jaki ma ze swoim dzieckiem. Niestety był to 

już koniec roku szkolnego. Do sprawy Przewodniczący wróci w nowym 

roku. 

13. We wrześniu 2021 roku przewodniczący wraz z żoną zorganizowali wycieczkę 

szkolną dla dzieci klas V i VII do Świętego Krzyża, Ogrodzieńca, Pieskowej 

Skały i Energylandi, która odbędzie się w dniach 27-29 września. Wrażenia 

będą opisane dopiero po jej zakończeniu. 

14. Jesteśmy na etapie przygotowywania „prezentu” z okazji Dnia Nauczyciela w 

bieżącym roku. Prawdopodobnie będzie to spotkanie integracyjne dla 

nauczycieli i pracowników szkoły. Oczywiście zależy to między innymi od 

zasobności naszego portfela. Propozycję przedstawimy RR gdy będzie już 

sprecyzowany plan. 

15. Na dzień dzisiejszy nie wszyscy jeszcze wpłacili składki na RR za rok 

2020/2021, bardzo proszę przedstawicieli klas o przypomnienie rodzicom o 

tym zobowiązaniu – listę spóźnialskich przedstawi wiceprzewodnicząca 

przedstawicielom poszczególnych klas. 

16. Poniżej lista rodziców nominowana do wpisu do Księgi przez nauczycieli za 

rok szkolny 2020/2021: 

 
Klasa I:  

Magdalena i Zbigniew W., Karolina G., Magdalena Sz., Anna i Mariusz Ś. 

Klasa II: 

Katarzyna i Krzysztof Ł., Katarzyna S., Piotr K.. 

Klasa III: 

Katarzyna K., Monika K., Małgorzata K., Julia G. 

Klasa IVa: 

Danuta W., Monika W., Ranata A., Marta i Maciej K., Piotr B., Marek C. 

Klasa IVb:  

Ilona P. 

Klasa V: 

Danuta S;, Monika i Bartek., Katarzyna S. 

Klasa VI: 

Beata i Waldemar A., Aneta i Jan W., Marta i Jarosław W. 

Klasa VII: 

Dorota K., Lidia L. 

Klasa VIII: 

Marzena S., Marzena T. 

Pełne nazwiska w Księdze. 

Przyznam, że lista jest w tym roku dużo mniejsza niż w poprzednim. Rozmawiałem o 

tym z nauczycielami, którzy twierdzą, że wynika to ze zdalnego nauczania co 

ograniczyło bardzo działanie. Zachęcam do dalszej współpracy nie tylko tych co do 

tej pory się udzielali ale również nowe osoby. Robimy to dla naszych dzieci a może i 

wnuków. 

17. Wiceprzewodnicząca przedstawi sprawozdanie finansowe za kończący się rok 

i plan finansowy na rok rozpoczynający się. 

18. Na koniec chciałbym bardzo serdecznie podziękować tym wszystkim, którzy 

włączyli swoją pomoc w działaniu Rady Rodziców, na rzecz poszczególnych 



klas i szkoły. Bez Was nie dalibyśmy rady. Chciałbym również podziękować 

wszystkim nauczycielom za piękną współpracę z rodzicami. Dziękuję. 

Tematy dodatkowe do przedyskutowania podczas wolnych wniosków i do realizacji w 

nowym roku. 

19. Głosowanie nad przyjęciem „Szkolnego Programu Wychowawczo-

Profilaktycznego” w szkole Źródła 

20. Koncepcja Harcerstwa 

21. Koncepcja Kalendarzy 

22. Prosimy przedstawicieli klas aby przypominali spóźnionym rodzicom o wpłacie 

zaległych składek i prośba o wpłaty bieżące. 

23. Pomoc przy odbiorze nakrętek 

24. Wybór trzech osób do pomocy w organizacji zbiórki pieniędzy. 

25. Poruszenie tematu używania Librusa. 

26. Prośba o używanie konta RR do zakupów mundurków dla uczniów. 

27. Bardzo proszę wszystkich rodziców o zgłaszanie wszelkich wniosków, 

problemów i uwag co do działania Szkoły, Rady Rodziców, Nauczycieli w celu 

podwyższania jakości działania naszej placówki. Jak można to zrobić? Proszę 

Was o rozmowy z wychowawcami, dyrekcją, Radą Rodziców ewentualnie 

składanie tych wniosków do skrzynki listowej umiejscowionej na klatce 

schodowej przy drzwiach wejściowych na pierwsze piętro szkoły. 

Porozmawiajcie również ze swoimi dziećmi co chciałby aby było w szkole, 

może uda nam się coś zorganizować. 

28. Podobnie zapytam nauczycieli w czym Rada Rodziców mogłaby wspomóc ich 

pracę. 

29. Na Zebraniu Rady Rodziców w dniu 24.02.2020r. w wolnych wnioskach i 

dyskusji podjęto dwa tematy: a/ temat technologii, z której korzystają dzieci, b/ 

temat szukania dofinansowań dla szkoły. 

 

 

 

 

       Przewodniczący Rady Rodziców 

             Waldemar Andrzejewski 

 


